
Prižgimo semafor na Titovi!
Na Črnučah neredno odvažajo smeti
Nesmiselna prepoved parkiranja na
Einspielerjevi ulici

Tudi na tokratnem skupš-
Činskem zasedanju delegati
niso skoparili s pobudami in
vprašanji. Mlro Dešman, de-
legat KS Brlnje, je predlagal,
naj se čimprej usposobi že
postavljeni semafor na Titovi
cesti blizu križišča s severno
vpadnico. Na prehodu za
peSče med bifejem Rašica in
pošto je pred kratkim ugasni-
lo življenje 71-letnega kraja-
na, saj vozniki sploh ne spo-
štujejo zebre in utripajoče ru-
mene luči.

Tomaž Ble|ec iz KS Joi«
Stembal in Rado Kobal iz KS
Ivan KavČič Nandesta vpra-

žala, zakaj je bila gradnja ga-
raž v soseski BS-3 zaupana
delovni organizaciji SCT Ob-
nova, saj je ta gradbena or-
ganizacija že ob gradnji so-
seske napravila veliko napak
in jih še do danes nt vseh
popravila.

Tomo Škorlč iz KS Rezke
Dragar pa je opozoril, da
Ijubljanski komunalci zelo
neredno odvažajo smeti in
praznijo zabojnike predvsem
pred novimi bloki v soseski.
Zato se je menda obolenje, ki
ga prenašajo potepuške
mačke, epidemično razširilo
prav na Črnučah

Ignac ZemlJJč, delegat

konference delegacij DO
Commerce v zboru združe-
nega dela. je opozoril, da po-
siuje na področju KS Beii-
grad II na zelo majhnem pre-
delu - med Bežigarjsko in
Kuzmičevo ulico - nekaj
večjih In pomembnih organ-
zacij združenega dela: Astra,
Commerce, Adria- Airways,
Unitex, Kuverta in Gorenje.

Zato je, kot je menil delegat,
nepolrebna prepoved ustav-
Ijanja in parkiranja na Einspi-
eierjevi ter Hranilniški ulici,
saj sta zelo malo prometni.
Delegat je predlagal, naj
mestni komite za promet in
zveze umakne prometne zna-
ke o prepovedi parkiranja,
oziroma poišče možnost za
kakršnokoli drugo rešitev
parkiranja.


